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OBEC ŠTÓS, 044 26 ŠTÓS, okres Košice-okolie 
                                              

Z Á P I S N I C A 
 

 

z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Štós, konané dňa 26.09.2024. 
 
Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Štós. 
 
Prítomní:                  
 
Poslanci obecného zastupiteľstva:  
Rastislav Balog 
Ing. Michaela Flachbartová 
Vojtech Klučarovský 
Alexander Šimko  
Ing. Vladimír Nagy 
René Billík  
Anton Imling 
 
Starosta obce Helmut Heinz                          
Zamestnanci obce: Ing. Jana Slavkovská 
 
Neprítomný: 
Ing. Juraj Mosej – kontrolór obce - ospravedlnený 
 
Otvorenie zasadnutia: 
Zasadnutie otvoril predsedajúci Helmut Heinz, starosta obce Štós. 
 
Priebeh rokovania:                                             
Predsedajúci Helmut Heinz oznámil, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané 
v stanovenej lehote a že všetci poslanci obecného zastupiteľstva boli na toto zasadnutie 
písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov Obecného 
zastupiteľstva sú prítomní 7 poslanci, teda zasadnutie obecného zastupiteľstva je v zmysle § 
12 ods.7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášaniaschopné.   
 
Bod 1.a 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol poslancov: René Billík, Vojtech Klučarovský 
Za overovateľov zápisnice predsedajúci navrhol poslancov: Alexander Šimko, Rastislav 
Balog 
Návrhová komisia ako aj overovatelia zápisnice boli uznesením schválení.  
 
Bod 1.b 
Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení z uplynulých zasadnutí obecného zastupiteľstva vykonal starosta 
obce Helmut Heinz. Konštatoval, že k 26.09.2024 nezostalo žiadne nesplnené uznesenie. 
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Bod 2 
Schválenie programu 
Predsedajúci Helmut Heinz predložil návrh programu rokovania. Program rokovania obecné 
zastupiteľstvo schválilo.  

  
Bod 3 
Projekt trvalého dopravného značenia v obci  
Starosta obce Helmut Heinz predniesol informácie k projektu trvalého dopravného značenia v 
obci Štós. Súčasťou projektu môžu byť aj spomaľovacie retardéry a bezpečnostné zrkadlá. Je 
potrebné dať si vypracovať projekt stavebným inžinierom pre dopravné stavby. Cena 
projektu je 1080,00 eur. Odhadovaná cena celého projektu je cca. 10.000,00 eur. Projekt musí 
byť schválený Dopravným inšpektorátom OR PZ Košice – okolie. 
 
Bod 4 
Schválenie čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu obce Štós  
Obecné zastupiteľstvo v tomto bode na návrh starostu obce p. Helmuta Heinza prerokovalo a 
uznesením schválilo čerpanie rezervného fondu na nasledovný účel: vypracovanie 
projektovej dokumentácie trvalého dopravného značenia v obci Štós vo výške 1080,00 eur. 
 
Bod 5 
Schválenie IV. úpravy rozpočtu obce Štós 
Starosta obce Helmut Heinz informoval poslancov OZ, že obsahom 4.úpravy rozpočtu obce 
Štós je schválenie príjmovej finančnej operácie – čerpanie rezervného fondu na účely 
projektovej dokumentácie trvalého dopravného značenia v obci Štós vo výške 1080,00 eur 
a zároveň schválenie kapitálového výdaja vo funkčnej klasifikácií cestná doprava – 
projektová dokumentácia trvalého dopravného značenia v obci Štós vo výške 1080,00 eur.  
Úprava rozpočtu v členení na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej 
klasifikácie bola uznesením schválená. 
 
Bod 6 
Rôzne 
Starosta obce v tomto bode informoval poslancov OZ o nasledovných skutočnostiach: 

- za úspešnú organizáciu, prípravu a priebeh osláv Dni obce Štós poďakoval p.starosta 
všetkým, ktorí sa o to pričinili: dychovému orchestru Štós za tradičné vystúpenie, 
poslancom, ktorí zorganizovali športové súťaže, hasičom za penovú show, 
zamestnancom obce Štós a OPLSaR, s.r.o., Kúpeľom Štós, a.s. za spoluprácu 
a poskytnutú pomoc pri organizovaní osláv, občanom a Kúpeľom Štós, a.s. za 
poskytnuté predmety, zbierky v súvislosti s prípravou historickej výstavy, ktorá bola 
slávnostne otvorená 26.07.2024 

- na žiadosť obce Štós bola realizovaná celková revízia telefónnych stĺpov, v prípade 
nefunkčnosti boli pôvodné telefónne stĺpy demontované 

- dňa 25.09.2024 zorganizoval Eurobus, a.s. parciálnu poradu v Košiciach za účelom 
prerokovania zmien cestovného poriadku s platnosťou od 15.12.2024. Na porade bol 
predstavený nový systém cenotvorby cestovných lístkov podľa rozdelenia 
jednotlivých území do tarifných zón. Najvýznamnejším prínosom zónovej tarify pre 
cestujúcich bude nová možnosť zakúpiť si časové predplatné lístky 

- starosta obce informoval o vydaní nového Organizačného poriadku obce Štós 
rozhodnutím starostu obce č. 15/2024 dňa 24.09.2024 s účinnosťou od 01.10.2024 
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- starosta obce oznámil nové úradné hodiny Obecného úradu v Štóse s platnosťou od 
01.10.2024 

- starosta obce oboznámil poslancov OZ o dvoch vyhlásených neúspešných výberových 
konaniach na miesto riaditeľky MŠ v Štóse v dôsledku ukončenia pracovného pomeru 
s predchádzajúcou riaditeľkou MŠ Štós. Na miesto učiteľky bola prijatá p. Bc. Mária 
Mrázová, ktorá bola starostom poverená riadením materskej školy. 

Poslanec OZ V. Klučarovský informoval prítomných o krádeži drevnej hmoty ako predseda 
Komisie pre kontrolu občianskeho spolunažívania. Žiadal účasť zamestnancov OPLSaR,s.r.o. 
– lesníkov, ktorí sa rokovania OZ nezúčastnili. Predložil návrh, aby bol vydaný zákaz vývozu 
drevnej hmoty počas víkendu a aby sa zjednotil poľovný revír. Žiadal častejšie obchôdzky 
MOaPSkárov na multifunkčné ihrisko, cintorín a iné priestranstvá. Požiadal o vysvetlenie p. 
starostu ako to je so šetrením vo veci neoprávneného nakladania s odpadmi Obcou Štós, 
zastúpenej v tom čase predchádzajúcim starostom /uloženie nelegálnej skládky – asfaltu 
v Peklisku/, obci mohla byť uložená vysoká finančná pokuta, ktorú by obec bola povinná 
vymáhať od predchádzajúceho starostu. Starosta Helmut Heinz prečítal rozhodnutie, že 
konanie bolo zastavené z dôvodu, že odpadol dôvod konania. 
Poslanec V.Klučarovský ďalej poukázal na to, že obec dostala finančnú pokutu za 
nepodrobenie hasičského vozidla /Tatra 138/ technickej kontrole a vzápätí položil otázku, či 
je činnosť ďalšieho hasičského vozidla /transportér/ rentabilná, nachádza sa v obecných 
priestoroch, 1x bolo dané vozidlo na zásahu, a preto navrhol uvedené vozidlo predať.  
Starosta Helmut Heinz k danej veci uviedol, že má k dispozícií kúpnopredajnú zmluvu 
a faktúru, ale nie je mu známe z akých finančných prostriedkov bolo vozidlo zakúpené a obec 
vozidlo v majetku neeviduje. 
Poslanec V. Klučarovský ďalej poukázal na to, v akom stave predchádzajúci starosta obce 
nechal budovu materskej školy – zadná časť budovy a bočná strana ostala nezateplená. Ďalej 
požiadal starostu Helmuta Heinza, či by bolo možné premiestniť ďalej od cesty /cesta 
smerom na cintorín/ telefónny stĺp, pretože je cesta úzka a hlavne v zimných mesiacoch pri 
strete áut je tam málo priestoru. Starosta Helmut Heinz povedal, že preverí možnosť 
preloženia stĺpa. 
Poslankyňa Ing. M.Flachbartová sa položila otázku, aká je situácia s budovou bývalého 
detského domova. Starosta Helmut Heinz odpovedal, že podľa jemu známych informácií túto 
budovu kúpila fyzická osoba z obce Jasov na súkromné účely. 
Ostatní poslanci nemali ďalšie otázky. 
Pani.Z. Simonová sa opýtala, či postupujú práce v súvislosti s opravou vianočného osvetlenia 
a upozornila na vzniknutú jamu v asfalte na ceste na Terase.  
Starosta Helmut Heinz k uvedenému uviedol, že čo sa týka vianočného osvetlenia, t.č. sa na 
tom pracuje, ostáva už len časť „Gesel“ a „Terasa“ a k nerovnosti na ceste uviedol, že obec 
zakúpi asfalt a opraví to. 
Pán I. Neumann sa opýtal, kedy bude v obci Dom Smútku a žiadal vysvetlenie 
k podmienkam poľovania v obecných lesoch. Poslanec a zároveň konateľ OPLSaR, s.r.o. A. 
Šimko uviedol, že poľuje sa iba s platnými povolenkami a na základe zmluvy, ktorá sa 
uzatvára v mesiaci január. 
Záver 
V závere zasadnutia OZ p. starosta Helmut Heinz ukončil rokovanie a poďakoval za účasť 
poslancom OZ ako aj ostatným prítomným.   
 
Helmut Heinz                                                  Ing. Jana Slavkovská 
Starosta obce Štós                                           Prednostka OcÚ Štós – zapisovateľka 
 
Overovatelia: Rastislav Balog                                     Alexander Šimko 


